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Aanleiding 
Beantwoording Kamervragen van het lid Inge van Dijk (CDA) over het bericht 
‘Mensen voelen zich niet serieus genomen door UWV bij WIA-aanvraag: 'Arts zei __pijlage(n) 
dat ik mijn klachten aandik o 

Geadviseerd besluit 
Gaat u akkoord met bijgaande beantwoording? Zo ja, dan verzoeken wij u de 
‘aanbiedingsbrief te ondertekenen. Inhoudelijk zijn er raakvlakken met vragen die 
door de leden Bushoff en Patijn (GroenLinks-PvdA) zijn gesteld. We adviseren u 
deze beantwoording gelijktijdig aan de Kamer te verzenden. 

Kernpunten 
« EenVandaag heeft bericht dat nadat naar buiten kwam dat UWV 

arbeidsongeschiktheidsbeoordelingen verkeerd beoordeelt, ruim 300 mensen 
hun WIA-verhaal hebben gedeeld met EenVandaag. Zij zouden bijna allemaal 
klachten hebben over hoe de bepaling van hun arbeidsongeschiktheid is 
gegaan. 

* De vraag wordt gesteld wat u ervan vindt dat nog eens 300 mensen hun 
verhaal met EenVandaag hebben gedeeld. In het antwoord stelt u het 
bijzonder vervelend te vinden voor mensen als zij zich niet gezien, gehoord en 
geholpen voelen bij de WIA-beoordeling. 

« Kamerlid van Dijk vraagt of u van mening bent dat deze berichten aantonen 
dat de manier waarop het UWV arbeidsongeschiktheid beoordeelt met de 
grootste urgentie moet worden aangepakt. En of u bereid bent met spoed een 
meldpunt te openen waar mensen met hun verhalen terechtkunnen aangezien 
de financiële gevolgen van verkeerde beoordeling voor mensen enorm kunnen 
oplopen. U reageert dat uw ministerie samen met UWV uitzoekt wat de 
rapporten waarop de recente berichtgeving in de media is gebaseerd precies 
inhouden, wat dat betekent voor cliënten, wat het betekent voor processen in 
de toekomst en eventueel ook wat dat betekent voor eerder genomen 
beslissingen. Daarna bekijkt u samen met UWV of en welke vervolgactie nodig 
is en u informeert de Kamer hierover kort na de zomer. Dit is conform de 
toezegging die uw voorganger heeft gedaan in reactie op mondelinge vragen 
die op 25 juni jl. over dit onderwerp werden gesteld. 

* Tot slot wordt gevraagd wanneer u een uitwerking van de alternatieven van de 
OCTAS ten aanzien van opzet en uitvoering van het stelsel naar de Kamer 
stuurt. U reageert hier op dat het kabinet de urgentie hiervan ziet en geeft 
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aan dat de voorstellen van OCTAS nader worden uitgewerkt en de Kamer Datum 
hierover dit najaar wordt geïnformeerd. 12-08-2024 
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